

## Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde i Hedelyngen

Onsdag den 21.06. 2023 kl. 17:30 til 21

Mødet foregår i Fælleshuset – start med smørrebrød

### Deltagere:

Birgit Hardt HE 35  
Casper Lydolph HE 177  
Hans Jørgen Larsen He 143  
Jeannette Pautsch HE 27  
Lis Brønholt HØ 22  
Peter Zøylner HE 49  
Serviceleder Tobias Larsen  
Driftschef Mikkel Selander

### Afbud:

Driftslederassistent Peter Hatting

|     |   |  |
|-----|---|--|
| 1.  | Valg af referent  |  |
| 2.  | Godkendelse af sidste referat                               | Godkendelse af referat fra sidste møde   |
| 3.  | Budget for 2024 – udgår.<br>Men vi aftaler videre fremfærd! | <b>Jævnf. Årskalenderen skulle vi have en aftale om første behandling.</b><br>Men ØKO ved Sandra oplyser nu, at man tidligst kan fremsende udkast den 14.07!<br>Sandra kan først være med til vores ordinære møde den 10.08  |
| 4.  | DRIFT - opfølgning  | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Gennemgang af referat med opfølgning på punkter med aktiviteter.</li> <li>2. Opfølgningsliste – gennemgang af væsentlige punkter. Se den udsendte opdaterede liste. <b>Peter H fremsender.</b></li> <li>3. Status for henvendelse til beboere om at ordne hæk og flytte sort kasse?</li> <li>4. Sammenlægning af C4 og supplementsrum</li> </ol> |
| 5.  | Beboermødet den 23.05.23<br>Opfølgning<br>Husorden:         | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Generel opfølgning på mødet og på beslutninger.</li> <li>2. Hvordan forholder vi os til de to ændringer, som blev trukket grundet uklarhed?</li> <li>3. Og indarbejdelse af ændringer – samt publicering</li> </ol>  |
| 4.  | Drøftelse af fremsendt udkast til "Servicerammer" fra DRIFT | 1. Se vedlagte bilag: "serviceramme – et dialogværktøj"  |
| 5.  | Vild med vilje:<br>Hvad sker – og hvorfor ikke?             | 2. <b>Bede bevokset med "tidsler"</b> – er der gennemført den pleje vi har aftalt?   |
| 6.  | Helhedsplan   | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Møde i Byggeudvalget den 01.06. <b>Hans Jørgen og Lis</b></li> <li>2. Info om status for solceller</li> </ol>  |
| 7.  | DRIFT og sommerferie  | Bemanding i sommerferieperioden – se udsendt info fra Peter H.   |
|     | <b>Mødet fortsættes uden DRIFT</b>                          |  |
| 8.  | Gensidig orientering:<br>Kommende møder mv.                 | Næste møde i afd. best: 10.08<br>Næste planlagte møde i Byggeudvalg: 22.08   |
| 9.  | Opfølgning  | <b>Opfølgning – hvordan bliver vi bedre – til opfølgning?</b>  |
| 10. | Beboerhenvendelser  |  |
| 11. | Evt.  |  |